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It is not rare to hear that some universities lower their admission requirements
许多大学为名人降低录取水平

for celebrity students,

这样的事并不少见

such as a pop singer or an Olympic medal winner.

例如歌手、或是奥运冠军。

Some people think it is unfair to other students,

许多人认为这对于其他学生来说很不公平

and the universities are utilitarian.

大学变得非常功利。

But others hold the opinion that the celebrities cant be blamed

但是其他人认为名人不应该受到指责

for their wanting to go to universities to improve themselves.

因为他们想上大学继续深造。

They make contributions or have talents,

他们为国家做出了贡献或是某一领域的天才

so it is justified for universities to accept them with a relatively low requirement.

所以为他们降低录取要求是合情合理的。

From my point of view,

我认为

universities should reasonably lower the admission requirements for celebrities,

大学应该为名人适当降低录取要求

that is, although the requirements lowered,

尽管降低了录取要求

there must still be a principle.

但是在录取上还是有要求的。

On the one hand,

一方面

it is of great significance for celebrities to be enrolled into universities.

名人上大学是有着重大意义的。

Take the Olympic winners for example.

我们拿奥运冠军举个例子。

They started training since they were little children.

他们从小开始接受训练。

They contribute their boundless wisdom and painstaking efforts

他们付出的辛勤劳动和聪明智慧

to raising the level of our countrys sport competition.

他们的努力提高了国家的体育竞技水平。

Lowering the admission requirements for them is the encouragement

为他们降低录取要求是一种鼓励

and support to their great achievements.

也是对他们所做成就的一种支持。

It is also beneficial for them to do more contribution to the society after they retire

退役之后他们还将为国家做贡献

if they receive high education and acquire more knowledge.

前提是他们接受了高等教育并获得了知识。

Whats more,

更重要的是

it is a way to combine the high education with competition training,

这是高等教育与训练的结合

and promote the career of sports.

并帮助他们延长了运动生涯。

The celebrities make great contributions or have special talents.

这些名人为国家做出了贡献他们是某一领域的天才。

The universities should consider the situation fully

大学应该全面考虑问题

and lower the admission requirements accordingly.

并根据情况降低录取要求。

On the other hand,

另一方面

not all the celebrities can be accepted into universities.

不是所有的名人都能够得到大学的录取。

The standard can be lowered but cant be lowered without limit.

学校可以降低要求但是这种降低是有限度的。

The celebrities with primary school education or junior middle school education

那些拥有小学或是中学学历的名人

should not be admitted to universities,

就没有资格上大学

because the high education is after senior high middle school.

因为大学教育是高中教育之后的教育。

And the celebrities have to finish all the courses and pass all the exams.

名人需要完成所有的课程并通过考试。

In my opinion,

我认为

two principles should be considered.

我们应该考虑两点。

One is the education of senior middle school.

第一是高中教育。

The other is the credits required by the university.

第二是学校的名声。

Thats to say,

就是说

the celebrities should pay more attention to the study of knowledge,

名人应该注重的是学习知识

and they must complete their studies.

他们也必须完成学业。

To sum up, we should be sensible about lowering admission requirements for celebrities.

总结我们应该在为名人降低录取水平上更加理性一点。

For the celebrities who make contributions and have the capacity,

对于那些为国家效力并有能力的名人来说

universities should provide chances and give them special requirements.

大学应该给予他们机会并给予他们特殊的要求。

But for those who are not suitable,

但是对那些不符合条件的名人

the universities should not lower the standard without limit.

大学也不应该没有限度的降低要求。
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